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Abstract (en)
The signal receiver is provided with a system which automatically compensates for any variations in the static pressure in the environment in which it
is placed. <??>It consists of one or two units each consisting of a sensitive piezoelectric element (1) pressed against one face of a flexible plate (6).
The other face of the plate is shielded from the variations in the dynamic pressure to be measured by a material (10) which absorbs the vibrations
but is flexible enough to transmit any variation in the ambient static pressure. This material (10), which may be a porous foam or a fibrous substance
impregnated with fluid, fills a tubular sleeve (8) provided with apertures (11). <??>Application, for example, to the production of hydrophones which
can be used over a large range of depths under water. <IMAGE>

Abstract (fr)
Capteur de signaux pourvu de moyens de compensation automatique des variations de la pression statique du milieu où il est placé. Il comporte
un ou deux ensembles constitués chacun d'un élément sensible piézo-électrique (1) appliqué contre une face d'une plaque flexible (6). L'autre face
de la plaque est soustraite aux variations de la pression dynamique à mesurer par un matériau (10) absorbant les vibrations mais assez souple
pour transmettre toute variation de la pression statique ambiante. Ce matériau (10) qui peut être une mousse poreuse ou une substance fibreuse
imprégnée de liquide, remplit un manchon tubulaire (8) pourvu d'ouvertures (11). Réalisation d'hydrophones utilisables dans une large gamme de
profondeur d'immersion par exemple.
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